
  Protokół  nr XXV/08
z obrad XXV sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 24 czerwca  2008 roku 
w godzinach  1200    - 1450    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W  obradach  uczestniczyło  22  radnych,   na  ogólny  stan  23  (lista  obecności 
w załączeniu do protokołu).   
W sesji nie uczestniczył radny Idzi Podwojski.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Prezentacja aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku. 
6. Podjęcie uchwał  w  sprawach:

1) nadania Statutu Ełckiego Centrum Kultury w Ełku
2) zmian w budżecie miasta na 2008 rok,
3) przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „D.A.I.LA. 

Tworzenie możliwości rozpowszechniania i stosowania innowacji 
w technologii laserowej”.

7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Oświadczenia i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  powitał  wszystkich 

zebranych i  otworzył  XXV sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził  prawomocność 
obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił 

o zgłaszanie uwag,  zastrzeżeń do protokołu nr XXIV08 z dnia 27 maja 2008 
roku.

W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta 
Waldemar  Pieńkowski  stwierdził,  że  radni  przyjęli  protokół  nr  XXIV/08  z  dnia 
27 maja  2008 r.   

     
Do punktu –3-

Przewodniczący Rady Miasta  Waldemar  Pieńkowski  odczytał  rozesłany 
porządek  obrad.  Na  prośbę  Dyrektora  ECK  zgłosił  wniosek  o  przesunięcie 
podjęcia uchwały w sprawie  nadania statutu Ełckiego Centrum Kultury  w Ełku 
z punktu 6)4 do punktu 6)1. Następnie   poprosił o  uwagi lub inne wnioski.  

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  –  w  związku  z  wnioskami 
radnych na komisjach, zgłosił wniosek o wycofanie  z propozycji porządku obrad, 
z punktu 5 w podpunkcie 3) podjęcie uchwały w sprawie  aktualizacji Programu 
Rewitalizacji  Ełku, a temat umieścić w punkcie 5 jako prezentacja aktualizacji 
Programu Rewitalizacji Ełku.  

Innych wniosków nie zgłoszono.
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   Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek obrad 
z  uwzględnieniem  wyżej  zacytowanych  wniosków  i   poddał  pod  głosowanie 
przyjęcie porządku obrad; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej.  

 Do punktu –4-
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia 

21 maja 2008 r. do dnia  19 czerwca 2008 r., w załączeniu do protokołu.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbaski  w  uzupełnieniu  informacji  na 

piśmie przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 
Zastępca Prezydenta Miasta  W.Szelążek poinformował,  że  16 czerwca 

b.r.  wziął  udział  w Polskiej Agencji  Przedsiębiorczości w rozmowach na temat 
realizacji III i IV etapu obwodnicy Ełku. 

Radny Z.Jędrkiewicz zwrócił   uwagę, że w chwili obecnej autobus MZK 
linii   nr  12 jeżdżący z oś. Baranki do Centrum miasta przed godz. 10.00 nie 
jeździ.  W imieniu  mieszkańców oś.  Baranki  prosi  o  rozważenie  i  ewentualne 
przywrócenie kursowania tego autobusu.

 Do punktu –5-
Prezentacji aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku w wersji  multimedialnej 

dokonał Pan Marek Chojnowski p.o. Naczelnika Wydziału Strategii i Rozwoju. 

 Do punktu –6-
1) Projekt uchwały w sprawie  nadania Statutu Ełckiego Centrum Kultury w Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  Komisja 
Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski zgłosił wniosek:
– o wykreślenie wyrazu „oraz” w punkcie 2 § 6 i  po wyrazie pracy postawić 

kropkę,
– w  § 7 punkt 7 winien otrzymać następujące brzmienie:  „7.  W ECK może 

zostać utworzone stanowisko Zastępcy Dyrektora. O utworzeniu i  likwidacji 
stanowiska  Zastępcy  Dyrektora  rozstrzyga  Dyrektor.  Zastępcę  Dyrektora 
zatrudnia i zwalnia Dyrektor.”

Radny  R.Baranowski  zgłosił  wniosek  aby  w  §  7  pkt  1  dodać  wyraz 
„organizatora”.  Zwrócił  uwagę na fakt,  że  zapis  ten jest  ustawowym zapisem 
i zaproponował  następujące jego brzmienie: „1. Organizację wewnętrzną ECK 
określa  regulamin  organizacyjny  nadany  przez  Dyrektora  Ełckiego  Centrum 
Kultury  po  zasięgnięciu  opinii  organizatora  i  działających  w  ECK  organizacji 
związkowych oraz stowarzyszeń twórców.”

Radny  J.Czepułkowski  zgłosił  wniosek  o  wykreślenie  w  §  5  wyrazów: 
„z nazwą i adresem”. § 5 by brzmiał: „§ 5. ECK używa pieczęci podłużnej.”

 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  odczytał  w  kolejności 
zgłaszania wnioski do Statutu ECK.

Radny  J.Czepułkowski  zgłosił  wniosek,  aby  zgłoszone  poprawki  do 
Statutu ECK w formie wniosków, jeśli  nie będzie sprzeciw ze strony radnych, 
głosować łącznie.
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Radni przez aklamację wniosek przyjęli.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem wniesionych poprawek; 
21 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach wstrzymujących  radni 
podjęli  Uchwałę  Nr  XXV/238/08   w  sprawie   nadania  Statutu  Ełckiego 
Centrum  Kultury  w  Ełku. W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Siemienkiewicz. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2007, 
w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta  J.Wróbel  omówił  zmiany  do  budżetu  miasta  łącznie 
z autopoprawkami dot.
– zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 408.869 zł z tytułu 

dofinansowania remontów bieżących,
– zwiększenie wydatków na realizację  „Kompleksowej  modernizacji  obiektów 

sportowo-rekreacyjnych przy MOSiR w Ełku dla rozwoju turystyki” o kwotę 
220 tys. zł z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowej. Źródło 
finansowania: 100 tys. zł z dotacji z Gminy Ełk i 120 tys. zł z przeniesienia 
środków z zakupu energii ze szkół.

– zwiększenie  wydatków  o  kwotę  650  tys.  zł  z  przeznaczeniem  na 
wprowadzenie  nowego zadania inwestycyjnego pn.  „Boisko piłkarskie  przy 
Szkole Podstawowej Nr 9”

– zwiększenie dochodów o kwotę 300 tys. zł z przeznaczeniem na realizację 
zadania  „Boisko  piłkarskie  przy  Szkole  Podstawowej  Nr  9”.  Dochody 
pochodzą z  puli  Ministra  Sportu  i  Turystyki  w  ramach Funduszu  Rozwoju 
Kultury Fizycznej,

– zmniejszenie wydatków o kwotę 153 tys. zł ze środków na  zadanie „Budowa 
drogi  wewnętrznej  ul.Kościuszki  –  rewitalizacja  miasta”  (zadanie 
zakończone),

– zmniejszenie wydatków o kwotę 150 tys. zł na zadaniu „Budowa ulicy Matki 
Teresy z Kalkuty” (zadanie zakończone),

– zmniejszenie wydatków o kwotę 47 tys. zł  z przeznaczeniem na realizację 
zadania „rekreacyjny ciąg pieszo-rowerowy na os.Jeziorna” (projekt).

Autopoprawki do zmian w budżecie miasta – pisma: znak WE.4037-1/08 z dnia 
23.06.2008r.,  znak ZI 262/08 z dnia 23.06.2008r.,  znak WE. 4037-2/08 z dnia 
24.06.2008r. , w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.
>  Zastępca Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku 
T.Bińczak  poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  pozytywnie  zmiany 
w budżecie. 
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  bez 
autopoprawek, gdyż ich na komisji jeszcze nie było.

 W toku dyskusji  nie  zgłoszono wniosków do zaproponowanych zmian 
w budżecie miasta.
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 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej,  z  uwzględnieniem  wniesionych 
autopoprawek;  20  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach 
wstrzymujących  radni  podjęli  Uchwałę  Nr XXV/239/08  w sprawie   zmian 
w budżecie miasta Ełku na 2008 rok. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Makowski i K.Siemienkiewicz.

*  *  *
2)   Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Miasta  Ełk  do  realizacji 
projektu  pod  nazwą  „D.A.I.LA.  Tworzenie  możliwości  rozpowszechniania 
i stosowania innowacji  w technologii laserowej”,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały.

 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że komisja Zdrowia 
i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowałaprojekt uchwały.
>  Zastępca Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku 
T.Bińczak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 1 głosie „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXV/240/08  w  sprawie 
przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „D.A.I.LA. 
Tworzenie  możliwości  rozpowszechniania  i  stosowania  innowacji 
w  technologii  laserowej”.  Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecni radni: T.Makowski i K.Siemienkiewicz.

Do punktu -7-
Radny Krzysztof Wilczyński zgłosił następujące interpelacje:

1. W  związku  z  budową  marketu  Biedronka  przy  ulicy  Sikorskiego,  ma  być 
modernizowana ulica Sikorskiego, między innymi będzie  wykonany zjazd do 
marketu. Radny zwrócił uwagę, że projekt przebudowy nie zawiera ścieżek 
rowerowych. Zdaniem radnego dobrze byłoby połączyć osiedle Konieczki z 
miastem  ścieżką  rowerową.   Ponadto  pomiędzy  marketem  LIDL,  a 
przewidzianą  częścią  ulicy  Sikorskiego  do  modernizacji  przy  torach 
kolejowych, projekt nie przewiduje modernizacji części tej ulicy. Radny wnosi 
o  wejście  w  kontakt  z  PKP,  aby  ta  część  ulicy  również  została 
zmodernizowana przez właściciela przejazdu PKP.

2. W  ostatnim  tygodniu  na  promenadzie  nastąpiła  dewastacja  –  uległy 
zniszczeniu latarnie. Radny zwraca się z prośbą o częstsze patrole Straży 
Miejskiej na promenadzie, szczególnie w godzinach wieczornych i nocnych. 
Należy  przeanalizować,  czy  nie  zatrudnić  firmę  zewnętrzną  do  ochrony 
całodobowej  nowego  odcinka  promenady  do  czasu  uruchomienia 
monitoringu.
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3. Radny przypomniał,  że na komisjach radni  zwracali  sie z prośbą, aby na 
bieżąco  byli  informowani  o  kondycji  finansowej  MZK.  Ponieważ  radni  nie 
otrzymali informacji, radny ponawia wniosek.

4. W związku z uruchomieniem trzech nowych inii MZK, które są komercyjne. 
Radny chciałby znać na bieżąco sytuację finansową tych linii. W jaki sposób 
liczona jest rentowność tych linii ?

Radny Tomasz Bińczak zabierając głos  poruszył następujące kwestie:
> Znaki poziome

Na poprzedniej sesji Rady Miasta radny złożył interpelację dotyczącą 
nieodmalowanych znaków poziomych na naszych ulicach i uzyskał odpowiedź, 
że w mieście nie maluje się znaków poziomych, bo jest za zimno. Przyjął, że tak 
jest.
W związku z tym, że nic się w tej kwestii nie zmieniło radny zadaje następujące 
zapytania:

1. Czy  prawdą  jest,  że  przyczyną  braku  oznaczenia  poziomego  w  chwili 
kiedy  składałem  interpelację  było  nierozstrzygnięcie  przetargu  na  tę 
usługę i że nie miało to żadnego związku z temperaturą otoczenia?

2. Co jest obecnie przyczyną, że tego oznakowania nie ma? Kiedy miasto 
Ełk wykona prawidłowe i aktualne oznakowanie poziome ełckich ulic?

3. Czy obecny stan oznakowania poziomego naszych ulic nie kwalifikuje się 
do oskarżenia nas przez prokuraturę o spowodowanie zagrożenia w ruchu 
drogowym?
> Wyniki sprawdzianów

Na  stronie  internetowej  http://wynikiegzaminow.pl/  radny  dotarł  do  wyników 
egzaminów we wszystkich ełckich  szkołach.  Każdy zainteresowany bez trudu 
może sprawdzić jaki jest poziom nauczania w naszych szkołach. Porównał tylko 
dwie nasze szkoły – Szkołę Podstawową Nr 2   i  Szkołę Podstawową  Nr 7. 
W związku z tym radny zadaje pytania:
1. Czy w świetle wyników sprawdzianów kończących szóstą klasę uprawnione 

jest stwierdzenie, że SP2 jest najgorszą szkołą w mieście, dwa razy gorszą 
od  najlepszej,    a  różnica  w  wynikach  sprawdzianów  jest  ogromna 
i niepokojąca?

2. Czy  nie  uważa  Pan,  szanowny  Panie  Prezydencie,  za  właściwe 
przedstawienie  radnym,  członkom  komisji  oświaty  wyników  egzaminów 
w ełckich szkołach wraz  z analizą sytuacji?

> Problemy z nieletnimi
Zdając sobie sprawę z delikatności i trudności materii, o którą radny ma zamiar 
zapytać,  pamiętając  o  wydarzeniach  ostatnich  dni,  które  są  tylko  tragicznym 
przejawem pewnej smutnej prawdy o części naszej młodzieży, radny pyta:
1. Czy  i  jak  nasze  miasto  dyscyplinuje  właścicieli  nocnych  lokali,  którzy 

zgadzają się na przebywanie nieletnich w ich lokalach oraz na spożywanie 
przez nich alkoholu i zażywanie narkotyków ?

2. Jak  w  ostatnich  sześciu  miesiącach  funkcjonowała  Młodzieżowa  Rada 
Miasta? Kiedy odbyło się jej  ostatnie posiedzenie? Dlaczego nie jesteśmy 
informowani  o  jej  sesjach?  Jakimi  sprawami  zajmowała  się  Młodzieżowa 
Rada Miasta w tym okresie?

Radny Romuald Baranowski  przypomniał,  że w 2007 roku zmieniła sie 
ustawa   o gospodarowaniu nieruchomościami. W grudniu 2007 r. Rada podjęła 
nową uchwałę w tym temacie, mówiącą między innymi o 90% bonifikacie. Na 
początku  bieżącego  roku  ukazał  się  artykuł  w  czasopiśmie  Wspólnota 
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informujący,  że  Rada  nie  ma  prawa  ustalać  bonifikat.  Są  rozstrzygnięcia 
nadzorcze  w  innych  miastach  stwierdzające  nieważność  podobnych  uchwał. 
Radny sygnalizował temat Naczelnikowi Wydziału AGG. Do dnia dzisiejszego nic 
się nie zmieniło.  W dniu dzisiejszym radny temat kieruje do Zespołu Radców 
prawnych UM, być może podjęta przez Radę uchwała nie ma mocy prawnej.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  w  nawiązaniu  do  tematu 
malowania  poziomego  w  mieście  zwrócił  się  z  zapytaniem  co  z  zakupioną 
malowarką, która miała być przeznaczona do tego celu ? Kto obecnie jest jej 
właścicielem ?

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zasygnalizował  odpowiedzi  na 
zgłoszone zapytania i interpelacje:
Radnemu K.Wilczyńskiemu:

- odnośnie wykonania ścieżki rowerowej na ulicy Sikorskiego. Pan Prezydent 
przypomniał, że ulica Sikorskiego jest ulicą krajową. My możemy wystąpić do 
właściciela – GDDK z prośbą o takie wykonanie.
-  niszczenie  na  promenadzie.  Pan  Prezydent  przyznał,  że  są  niszczone 
latarnie,  kosze.  Jest  to  problem  nie  tylko  na  promenadzie,  ale  w  całym 
mieście.   W  przyszłości  będzie  zainstalowany  monitoring  na  całej 
promenadzie oraz na wszystkich skrzyżowaniach w mieście. Będzie on na 
bieżąco  oglądany  przez  Straż  Miejską  i  Komendę  Powiatową  Policji. 
Rozważane jest wydłużenie godzin pracy Straży Miejskiej w okresie wakacji 
do późnych godzin nocnych.
- odnośnie MZK radni będą na bieżąco informowani o sytuacji. Monitorowane 
są nowo uruchomione  linie: Nr 2, Nr 3 i Nr 4. Pan Prezydent zwrócił uwagę, 
że kondycja finansowa spółki nie będzie rewelacyjna, a to z kilku powodów; 
wzrost cen paliwa oraz nie podniesienie zakładanego wzrostu cen biletów.

Radny R.Baranowski zgłosił problem,  który jest znany i nad którym odbyły się 
rozmowy. W naszym województwie żadna uchwała uwzględniająca bonifikaty nie 
została uchylona. Odbyły sie w tym temacie rozmowy z samorządowcami EGO 
i  będzie  wystosowane  wspólne  pismo do  administracji  rządowej  o  wyrażenie 
stanowiska  w tej sprawie.
Radny   T.Bińczak  wskazał,  że  nie  zostały  odmalowane  pasy  na  jezdniach. 
Obecnie został rozstrzygnięty przetarg na te prace i powinny one niebawem sie 
rozpocząć. 

Naczelnik Wydziału MK A.Semeńczuk w uzupełnieniu dodał, że wykonawca 
wyłoniony  w  przetargu  te  roboty  wykonuje  praktycznie  w  całym  regionie 
północno-wschodnim  i dlatego są opóźnienia z rozpoczęciem ich w naszym 
mieście.  Po  rozmowach  w  dniu  dzisiejszym  z  wykonawcą  zapewnił,  że 
jeszcze w tym tygodniu roboty winne się rozpocząć. W poprzednich latach 
prace  te  robiła  firma   UNIROL   z  Grajewa.  Robili  to  sprawnie,  szybko 
i  w  miarę  tanio.  Niestety  firma  doszła  do  wniosku,  że  im  się  nie  opłaca 
i  zrezygnowała  z  takich  robót.   Właścicielem  zakupionej  przez  miasto 
malowarki  jest  spółka  PUK.  Obrzeża  miasta  były  malowane  przez 
pracowników  PUK,  niestety  ekipa  przeszkolona,  ale  bez  doświadczenia. 
Ponadto malowarka nie jest w pełni wyposażona, wszystkie czynności trzeba 
wykonywać ręcznie. 
Zdaniem Pana Prezydenta  stan  oznakowania  poziomego naszych ulic  nie 
kwalifikuje  się  do  oskarżenia  nas  przez  prokuraturę  o  spowodowanie 
zagrożenia w ruchu drogowym.
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Wyniki szóstoklasistów i gimnazjalistów w szkołach – będzie to analizowane 
i  taką analizę radni otrzymają. 
Wydarzenia  ostatnich  dni.  Są  odpowiednie  służby  do  sprawdzania,  czy 
w  lokalach  sprzedawane  są  narkotyki  i  alkohol  nieletnim.  Komisja   ds 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  działająca  przy 
Prezydencie Miasta dokonuje takich kontroli. 
Młodzieżowa  Rada  Miasta  spotyka  się  regularnie.  Zazwyczaj  spotyka  się 
w  dniu  kiedy  obraduje  Rada  Miasta,  tylko  w  godzinach  popołudniowych. 
Młodzież zajmuje się różnymi problemami, przeprowadza debaty, przedstawia 
opinie na temat bezpieczeństwa w szkołach dla Wydziału Edukacji UM.

Radny B.Wisowaty zwrócił  się z zapytaniem czy Straż Miejska odnotowała 
ukarania osób dewastujących na promenadzie ? Czy istnieje możliwość podania 
do publicznej wiadomości danych tych osób ? Jeśli nie to proponuje wystąpić do 
sądu o taką zgodę.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  patrole 
rowerowe  Straży  Miejskiej  sprawdzają  się  i  szybko  docierają  z  interwencją 
w różne miejsca.  Niestety nie ma możliwości, aby Prezydent, czy Straż Miejska 
upubliczniła dane sprawcy, to może tylko uczynić sąd odpowiednim wyrokiem.

Do punktu –8-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poinformował:

– Radny Jan Wielgat złożył na piśmie rezygnację z pracy w Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej. Rezygnacja radnego w załączeniu do protokołu Chęć pracy w 
tej  Komisji wyraził radny Tomasz Makowski. Na posiedzeniu Komisji Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku ta zmiana została zaakceptowana. Jeśli nie 
będzie  sprzeciwu  ze  strony  radnych  uznamy,  że  zmiana  została  przez 
radnych przyjęta.

Radni nie wnieśli sprzeciwu.
– W  związku  z  pismem   Prezydenta  Miasta  o  wytypowanie  trzech 

przedstawicieli Rady Miasta do kapituły ds. Stypendiów i Nagród Sportowych, 
do  pracy  w  tej  Kapitule  wyrazili  chęć  następujący  radni:  Jan  Stradczuk, 
Tomasz  Przekop  i  Adam  Zawadzki.  Kandydatury  te  zostały  pozytywnie 
zaopiniowane  przez  Komisję   Turystyki,  Sportu   i  Rekreacji  oraz  Komisje 
Oświaty,  Kultury  i  Rodziny.  Przewodniczący  Rady  Miasta  zwrócił  się 
z zapytaniem, czy są inni chętni do pracy w tej Kapitule ?

Nie  zgłoszono  innych  kandydatur.  Radni  przez  aklamację  nie  wnieśli 
sprzeciwu   i  uznali  powyższe  kandydatury  jako  wytypowane  do  kapituły  ds. 
Stypendiów i Nagród Sportowych.
– Na  początku  czerwca  b.r.  w  Ełku  odbyły  się  Wojewódzkie  Mistrzostwa 

Pływających Modeli  Redukcyjnych. Był obecny Dyrektor Oddziału Woj. Ligi 
Obrony  Kraju  i  wyraził  chęć  i  nadzieję,  że  Ełk  w  przyszłym  roku  byłby 
organizatorem mistrzostw Polski w tej konkurencji. Wymagałoby to drobnych 
nakładów w postaci  ok.  10 m2 pomostu.  Jest  inicjatywa i  warto pomyśleć 
o przyszłorocznym sezonie modelarskim. 

Radny  Edward  Palczewski  złożył  rezygnację  z  mandatu  radnego. 
Niniejszą  rezygnacje  na  piśmie  przekazał  Przewodniczącemu  Rady  Miasta. 
Rezygnacja  związana  jest  z  pełnieniem  funkcji  Przewodniczącego  Związku 
Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”.
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Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował o złożonych projektach do 
Regionalnego Programu Operacyjnego do osi priorytetowej turystyka; na Ełcką 
Kolej Wąskotorową i na zagospodarowanie Centrum Edukacji Ekologicznej jako 
obszaru atrakcyjnego turystycznie.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  W.  Kwiatkowski  wrócił  do  tematu 
oznakowania poziomego na jezdniach w kontekście  swojego przedmówcy.  W 
warunkach  przetargu  można  określić  czas  zakończenia  malowania  i  jest  to 
sprawa  do  rozwiązania.  Na  przyszłość  należy  to  jednoznacznie  określić 
i oznakowanie poziome jezdni będzie wykonane we właściwym czasie. 

Zwrócił  także  uwagę,  że  na  ul.  Wojska  Polskiego  przy  rzece  Ełk 
wbudowano azyl pieszy nie oznakowując go jednocześnie znakami poziomymi 
na  jezdni.  Nie  można  czegoś  takiego  robić.  Wprowadza  się  azyl,  zwęża  się 
drogę, a w dalszym ciągu namalowane są dwa pasy ruchu. W tym miejscu było 
już  kilka  kolizji  i  stłuczek.  Radny  wnosi,  aby  na  przyszłość  uwzględniać 
kompleksową organizację ruchu zgodną z projektem organizacji ruchu. Wniósł 
o pilne uzupełnienie tam oznakowania poziomego. Odnośnie dowozu ziemi na 
skarpę  wzdłuż  ulicy  Pięknej.  Radnemu  obiecano,  że  skarpa  przy  ul.  Pięknej 
miała być zagospodarowana tj. obłożona czarnoziemem i obsiana trawą. Minął 
miesiąc  i  nic  nie  zrobiono.  Na  dodatek  część  dowiezionej  ziemi  spłynęła  po 
skarpie  do  jeziora z  powodu ulewnego deszczu.  Radny zwraca się  z  prośbą 
o poważne traktowanie zgłaszanych problemów.

Radny  I.Dzienisiewicz  poinformował  o  meczu  jaki  odbył  się  miedzy 
radnymi  powiatu,  a  radnymi  miejskimi.  Zaprosił  do  udziału  w  meczu 
organizowanych z okazji obchodów Dni Ełku. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  wpłynął 
wniosek ustny od radnych, aby sesja Rady Miasta zaplanowana na 26 sierpnia 
b.r. odbyła się w dniu 2 września 2008 r. ze względu na to, że  w połowie sierpnia 
rozpoczęłaby się praca w komisjach, a część radnych ma zaplanowane urlopy w 
miesiącu  sierpniu.   Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  są  sprzeciwy  co  do 
przesunięcia terminu sesji. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  J.Czepułkowski  rozszerzył  wniosek 
i zwrócił się do Przewodniczących komisji, by zaplanowali posiedzenia tydzień 
przed sesją, tj. przed               2 września b.r.

W związku z brakiem sprzeciwu ze strony radnych Przewodniczący Rady 
Miasta  W.Pieńkowski  ogłosił,  że  zaplanowana  sesja  z  26  sierpnia  zostaje 
przełożona na  2 września i komisje odbędą się w ostatnim tygodniu przed sesją.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  zaprosił  wszystkich  zebranych  do 
uczestnictwa   w obchodach Dni Ełku.

Do punktu -9-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta 

Waldemar   Pieńkowski  zamknął  obrady  XXV  sesji  Rady  Miasta  w  dniu 
24 czerwca 2008 roku    o godzinie 1450 .

Protokołowała: Przewodniczył:
Elżbieta Liziewska Waldemar Paweł Pieńkowski
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